
Jegyzőkönyv 
 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. augusztus 28. napján 

14
00

 órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő  

rendkívüli nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Strublics József   alpolgármester 

  Benke József   képviselő 

  Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő 

  Horváth Ferencné  képviselő  

 Lóki József   képviselő 

  

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Bagladiné Kovács Mária aljegyző 

 Lábodi Diána   SZASZK intézményvezető 

 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel teljes létszámban megjelent, az ülés határozat-

képes, az ülést megnyitja.  

 

Karsai József polgármester elmondja, hogy a rendkívüli ülés összehívására azért került sor, 

mert több napirend indokolta annak összehívását.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

Napirend:  

1. Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló 

beszámoló tárgyalása 

 Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

2. Rendkívüli támogatás igénylése az Önkormányzat 

működőképességének megőrzéséhez  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

3. A köztisztaság fenntartásáról, a közterületek tisztántartásáról, az állatok 

tartásáról szóló 15/2009. (VI.26.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

4. Kadarkút Város ivóvíz viziközmű Gördülő Fejlesztési Tervének 

elfogadása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

5. A kadarkúti repülőtér környezetében létesítendő zajgátló védőövezet 

kijelölése 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 
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6. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

95/2014.(VIII.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámoló tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A beszámoló részletesen tartalmazza a 2013-as évben végzett feladatokat, kiegészíteni nem 

kívánom. 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a napirendi pontot, felkérném a Bizottság elnökét 

ismertesse a Bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné Humánügyi Bizottság elnöke, képviselő 

A humánügyi Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a beszámolót. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Benke József képviselő 

Köszönöm a Gyermekjóléti Szolgálat munkáját. A kérdésem az lenne, hogy a lakhatási 

feltételek javítása milyen adatok figyelembevételével történt?  Az adatokból látszik, hogy sok 

gyerek kerül védelembe. Ha  már a felnőtteket nem tudjuk megváltoztatni, valahol a 

gyerekeknél kell ezt elkezdeni. Vannak olyan családok ahonnét a gyerek érdekében ki kellene 

emelni a gyereket. 

 

Lábodi Diána SZASZK intézményvezető 

Nagyon sok olyan család van, akiktől a gyerekeket el lehetne vinni. A Gyerekjóléti Szolgálat 

csak javaslatot tehet a Gyámhivatal felé és a Gyámhivatal dönt ebben a kérdésben. Nagyon 

kevés eszköz van a mi kezünkben. Munkatársaim rendszeresen kijárnak a problémás 

családokhoz, próbálunk nekik segíteni. Ha már úgy látjuk, hogy ez kevés akkor jön a 

védelembe vétel, melynél a hatóság előírja, hogy milyen feladatokat kell elvégezniük, milyen 

szabályokat kell betartaniuk. Ha a védelembe vétel alatt sem megfelelő a szabályok betartása 

akkor ki kell emelni a gyereket a családból, de ez csak nagyon indokolt esetben történik. Nem 

biztos, hogy ez a legjobb megoldás, mert ha egy befogadó intézménybe kerülnek lehet, hogy 

rosszabb nekik. 
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Igyekszünk a családokra odafigyelni, irányítani őket. Ebben a munkánkban segítségünkre van 

két projekt is. Az egyik a „Tinta tanácsadó” továbbképzéses projekt, a másik a „Gyerekesély 

projekt” A „Gyerekesély projekt nagy segítséget nyújtott abban, hogy az ott lévő szakemberek 

segítségét igénybe tudtuk venni,– Pszichológus, jogász, gyógytornász, logopédus stb.- amit a 

SZASZK nem tudott volna a saját költségvetéséből finanszírozni. A továbbképzéses projekt 

keretein belül szakmai műhelyeket, szakmaközi találkozókat rendeztünk, ahol a kistérség 

szakemberei megismerték egymást, tapasztalatot cseréltek.  

 

Benke József képviselő 

A beszámolóban olvasható, hogy a 0-2 éves korban 2 gyerek van védelembe véve, és ha 

megnézzük, lehet, hogy négy évig védelembe van. Mit keres négy évig védelemben?  Mert ha 

túl sok ideig van bent az már visszafordíthatatlan dolgokat eredményez a gyerek mentális és 

pszichés fejlődésében. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A védelembe vétel a gyerek érdekében történik és a védelembe vételnél a szülők számára 

írnak elő olyan magatartási formát és tevékenységet amit a gyerek érdekében kell megfelelő 

módon végeznie. Ha a gyámhivatal és a családsegítő azt látja, hogy a szülő ezeknek a 

kötelezettségeknek nem tesz eleget akkor megteszi a megfelelő intézkedéseket. Ez nem a 

gyerek ellen ez a gyerek érdekében van. Fontos az, hogy a gyerek megmaradhasson a 

családban, ezt próbáljuk meg segíteni. A védelembe vételnél a szülőt, a családot akarjuk 

megváltoztatni. 

 

Lóki József képviselő 

Minden esetben a gyerek érdekeit kell védeni, akár a szülővel szemben is. Úgy gondolom, 

hogy ezekre a projektekre a jövőben is szükség lesz. A beszámolóból látszik, hogy ez egy elég 

összetett munka, én a magam részéről megköszönöm az itt dolgozók munkáját, mert 

kézzelfoghatóan javult az intézmény megítélése. 

 

Horeczki László képviselő 

Fontos lenne a gyerekeket megtanítani a célszerű családtervezésre, amire főleg az iskolában 

kellene nagyobb hangsúlyt fektetni. A problémás gyerekek családjában nincsenek szabályok. 

Az ilyen családoknál a lányok úgy gondolkodnak, hogy a tanulás helyett szülnek egy-két 

gyereket és így meg van oldva a család megélhetése.  

Azzal nem értek egyet, hogy minden esetben a családban van jobb helye a gyereknek mint a 

nevelőszülőknél. Nagyon sok jó példát látok a nevelőszülőknél, ahol a kisgyerek ha felnő 

hálát ad azért mert kiemelték őt a családjából. 

 

Erdős Sándor képviselő 

Ebben a kérdésben hathatós Állami beavatkozás szükséges, mi itt beszélhetünk róla, de 

hathatósan nem tudunk beavatkozni. Régen is voltak szegények, de ők is betartották az 

alapvető szabályokat, a gyerekek tisztán mentek iskolába. 

 

Strublics József képviselő 

Szomorú, hogy ilyenekről kell beszélni. Vannak menthetetlenek akiknek adhatunk segélyt, 

pénzt stb. rajtuk nem lehet változtatni. Vannak akiken még lehet, ezeket kell segíteni. Ezt a 

helyzetet a társadalom hozta. Köszönöm a központ munkáját. A beszámolóban olvastam, 

hogy a Biztos Kezdet Gyerekház 31 gyereket lát el, ez véleményem szerint nagyon kevés. 

Nagyon sok a HH és a HHH gyerek, ez nagyon rossz. Ha a társadalom nem változik meg 

addig ez csak felületi kezelés. 
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Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A rendszeres munkába járás és példamutatás a szülők részéről nincs. Ez részben a szülő, 

részben a társadalom stb. hibája. De az, hogy a gyerek tetves, csótány van a táskájában ez 

pedig az igénytelenség. A szegénység és a munkanélküliség az igénytelenséget nem kellene, 

hogy generálja. Igénye kellene, hogy legyen az embereknek arra- még ha munkanélküli is- 

hogy az alapvető dolgokra a megfelelő figyelmet fordítsák. Az a szülői szerepvállalás és 

elkötelezettség, amelynek a szülőnek a családdal szemben lennie kellene  sajnos nagyon sok 

emberből kiveszett. A SZASZK-nál és a Gyerekesély projektben folytatott munka ezen próbál 

javítani, hogy milyen eredménye lesz nem tudjuk. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Az állam és a politika ebben a kérdésben nem sokat tud tenni ha a szülő hanyag, nemtörődöm. 

A szülőnek óriási a felelőssége. Már gyerekkorban meg kell szerettetni a gyerekkel a munkát. 

A szülő a legnagyobb felelős és hibás, az ő gondolkodásmódján kellene változtatni. 

 

Karsai József polgármester 

Az a tapasztalatom, hogy négy éve ugyanezekkel a problémákkal küzdünk. 

A Gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladat ellátása kötelező önkormányzati feladat. Úgy 

gondolom, hogy az önkormányzat ennek a feladatnak a feltételeit mind szakember ellátásban 

mind támogatásban, mind infrastruktúrában megadta. 

Egy település fejlődésének, fennmaradásának a záloga az, hogy mennyi gyerek születik. Hogy 

milyen körülmények közé születik arról a gyerek nem tehet. Arra kell figyelnünk, hogy ne a 

szülő élvezze azokat a támogatási formákat amelyeket az Állam ill. az Önkormányzat nyújt. 

Czibere Károly államtitkár településünkön járt és a elmondta, hogy a Kormány a 0-3 éves 

korú gyerekeket is megpróbálja segíteni. Államtitkár Úr látja, hogy a szociális és 

gyermekvédelmi rendszert át kell alakítani, mert kapják a jelzést tőlünk, hogy akármit 

csinálunk, a probléma nem oldódik meg. 

Véleményem szerint a legjobb gyógymód a megelőzés. A Biztos Kezdet program és a 

Gyerekesély program a megelőzésről szól. Az eredményekről akkor tudok beszámolni ha 

ezek a gyerekek eljutnak óvodába, iskolába és ezeknek a gyerekeknek akik ebben a 

programban részt vettek jobbak lesznek az alapkompetenciáik, mint azoknak akik ezen nem 

vettek részt. Nagyon nehéz ezeket a gyerekeket bevinni a normál közösségbe, de ha nincsenek 

a normál közösségben akkor nem tudják a normál közösség szabályait sem megismerni. Ezt 

0-3 éves korban kell elkezdeni. Természetesen vannak menthetetlen emberek, de a 

megszületett gyerekeknek meg kell adni azt az esélyt, hogy normális életet tudjanak élni. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el a Gyermekjóléti 

és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámolót. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

96/2014.(VIII.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 



 

 

5 

 

szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

Felelős :  Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Rendkívüli támogatás igénylése az Önkormányzat működőképességének megőrzéséhez  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A képviselő-testület előző ülésén döntött arról, hogy az Önkormányzat működésének 

biztosítása érdekében 10 millió forint folyószámla hitelkeretet vesz igénybe. Ez a szerződés 

aláírásra került. Ez egyfajta biztonsági tartalékként is kezelhető, amire a hónap végén lehet, 

hogy szükség lesz. A megyei önkormányzati tartalékból nyújtott támogatásokról a  rendkívüli 

önkormányzati támogatásokról szóló 7/2014.(I.31.) BM rendelet alapján, valamint a 

Magyarország 2014.évi központi költségvetéséről szóló 2013. évi CCXXX. törvényben 

foglaltak szerint lehetőség nyílik arra, hogy a települési önkormányzat a 

működőképességének megőrzéséhez, vagy a feladatellátását veszélyeztető helyzet 

elhárításához támogatást igényeljen. Ez lehet vissza térítendő és vissza nem térítendő 

támogatás. A felhasználása meghatározott célhoz vagy feladathoz köthető. Az 

Államkincstártól ebben a hónapban 3,6 millió nettó finanszírozást kapunk, a Kistérségtől - a 

járulékot amit tőlünk emelnek le és a Kistérség visszautalja – 6,1 millió forintot kapunk, ami 

9,7 millió forint. Ezzel szemben 16 millió forintot meghaladó bért kell kifizetni és ebben még 

az egyéb működési kiadások nem is szerepelnek. Annak érdekében, hogy az Önkormányzat 

működőképességét az év hátralévő részében biztosítani lehessen elengedhetetlen ennek a 

támogatási igénynek a benyújtása. A támogatási igényt legkésőbb 2014. szeptember 30.-ig 

lehet benyújtani az Államkincstáron keresztül. A támogatás igényléséhez csatolni kell a 

támogatási kérelem benyújtásáról szóló képviselő-testületi határozatot, a 2013. évi 

költségvetés végrehajtásáról szóló rendeletet, a 2014 évi költségvetési rendelet támogatási 

kérelem benyújtásakor hatályos állapotát. Igénylőlapot kell kitölteni, melyen a hiteltartozásra 

vonatkozó információkat kell feltüntetni, munkabér hitel, folyószámla hitel, rövid lejáratú 

hitel. Az önkormányzat próbált felelősségteljesen gazdálkodni. Ki nem fizetett lejárt 

tartozásunk nincs. Előzetes számítások szerint ennek a támogatási igénynek az összege 25 

millió forint kellene hogy legyen. Ahhoz, hogy a hátralévő időszakban megnyugtató módon 

tudjuk a béreket fizetni, az intézményeket működtetni, erre az összegre szükség lenne.  

 

Beke József képviselő 

Miből ered az, hogy ezt a rendkívüli támogatást most meg kell igényelnünk? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A költségvetés tervezésekor működési hiányt nem lehetett tervezni. A költségvetés 

tárgyalásakor elmondtuk, hogy az a pénz amit feladatalapú támogatásként az önkormányzat 

kap nem elég. 

 

Strublics József alpolgármester 

A rendkívüli támogatás összegét mikor kapjuk meg? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Szerintem Októberben.  
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Karsai József polgármester 

Egyéb hozzászólás nem lévén aki egyetért azzal, hogy támogatási igényt adjunk be 25 millió 

forint rendkívüli támogatás igénylésére az Önkormányzat működőképességének 

megőrzéséhez, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

97/2014.(VIII.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország 2014. évi költségvetéséről szóló 2013.évi 

CCXXX. törvény 4. melléklet 1. pont IV. alpontja alapján 

támogatási igényt nyújt be 25.000.000 forint értékben a 

települési önkormányzat működőképességének 

megőrzéséhez.  

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat 

benyújtásáról gondoskodjon. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 30. 

 

 

3. A köztisztaság fenntartásáról, a közterületek tisztántartásáról, az állatok tartásáról 

szóló 15/2009. (VI.26.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A napirendhez tartozó előterjesztésben leírtuk amit később a Kormányhivatal Törvényességi 

Főosztályától kapott átirat is megerősített, hogy az állattartásra vonatkozóan  az 

önkormányzati rendelettel  túl sok mozgástere nincs a képviselő-testületnek. Egyet tehet a 

Helyi Építési Szabályzatban az állattartásra céljára szolgáló épületek elhelyezésére hozhat 

rendelkezést. Ettől kezdve  közegészségügyi, járványügyi stb. okból való hivatkozással meg 

lehet keresni az ÁNTSZ-t, a Nemzeti Élelmiszerlánc Biztonsági Hivatalt stb. akik az 

ügyekben érdemben tudnak intézkedni. 2012. október 1.-től a szabálysértési jogkört elvitték 

az önkormányzati jegyzőktől, ezzel együtt a szankcionálás lehetőségét is elvették. 

 

Benke József képviselő 

A szegénység nem egyenlő az igénytelenséggel. Régen is tartottak állatokat és be lehetett 

menni az istállóba. Az állattartással kapcsolatban nem az kellene, hogy a jegyző 

ellenőrizgesse naponta az állattartást és a szabályok betartását.  

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Egy szülőnek a gyerekekkel szemben is megvan a felelőssége, aki állatot tart annak is meg 

kellene, hogy legyen az állatokkal szemben a felelőssége. Itt nincs különbség a kedvtelésből 

és a megélhetésből tartott állatok között. 
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Benke József képviselő 

Igaz ez főleg azért is mert az állattartó néhol támogatást kap azért mert állatot tart. Aki nem 

megfelelően tartja az állatot attól meg kellene vonni a támogatást. 

 

A képviselő testület a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

4. Kadarkút Város ivóvíz és szennyvíz viziközmű Gördülő Fejlesztési Tervének elfogadása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az üzemeltető megkereste az Önkormányzatot az ivóvíz és a szennyvíz viziközmű Gördülő 

Fejlesztési Tervhez kapcsolódó feladat ellátás végrehajtásával kapcsolatosan. Az előterjesztés 

mellékletében megtaláljuk azokat a feladatokat, amelyeket az elkövetkezendő időszakban  el 

kell végezni, ahhoz, hogy biztonságos és jól működő ivóvíz és a szennyvíz hálózat legyen a 

településen. A határozati javaslat egyik pontja, hogy az elkövetkezendő 15 éves időszakra 

vonatkozó Gördülő Fejlesztési Terv elkészítésével az Önkormányzat a DRV Zrt.-t bízza meg. 

A másik pontja a Gördülő Fejlesztési Terv elfogadása. A harmadik pont tartalmazza, hogy a 

Képviselő-testület a 15 évre szóló Gördülő fejlesztési Terv megküldésére - a Magyar 

Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatal részére - a DRV Zrt.-t bízza meg. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén aki elfogadja az előterjesztésben foglaltakat, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

98/2014.(VIII.28.) önkormányzati határozata 

           I. 

1.  Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

víziközmű szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. 

§ rendelkezései alapján az ellátásért felelős kötelezettségébe 

tartozó 15. éves időtartamra szóló ivóvíz ágazat Gördülő 

Fejlesztési Terv elkészítésével a település víziközművét 

üzemeltető DRV Zrt.-t. (8600 Siófok, Tanácsház u. 7.) bízza 

meg.  

2.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

víziközmű szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. 

§ rendelkezései alapján az ellátásért felelős kötelezettségébe 

tartozó, DRV Zrt. (8600 Siófok, Tanácsház u. 7.) által 

elkészített 15. éves időtartamra szóló ivóvíz ágazat Gördülő 

Fejlesztési Tervet elfogadja.  

3.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

DRV Zrt. (8600 Siófok, Tanácsház u. 7.) által elkészített és 
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az ellátásért felelős által jóváhagyott 15. éves időtartamra 

szóló ivóvíz ágazat Gördülő Fejlesztési Terv Magyar 

Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatal részére történő 

megküldésére a település víziközművét üzemeltető DRV 

Zrt.-t. (8600 Siófok, Tanácsház u. 7.) bízza meg.  

 

II. 

4. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

víziközmű szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. 

§ rendelkezései alapján az ellátásért felelős kötelezettségébe 

tartozó 15. éves időtartamra szóló szennyvíz ágazat Gördülő 

Fejlesztési Terv elkészítésével a település víziközművét 

üzemeltető DRV Zrt.-t. (8600 Siófok, Tanácsház u. 7.) bízza 

meg.  

5.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

víziközmű szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. 

§ rendelkezései alapján az ellátásért felelős kötelezettségébe 

tartozó, DRV Zrt. (8600 Siófok, Tanácsház u. 7.) által 

elkészített 15. éves időtartamra szóló szennyvíz ágazat 

Gördülő Fejlesztési Tervet elfogadja.  

6.   Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

DRV Zrt. (8600 Siófok, Tanácsház u. 7.) által elkészített és 

az ellátásért felelős által jóváhagyott 15. éves időtartamra 

szóló szennyvíz ágazat Gördülő Fejlesztési Terv Magyar 

Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatal részére történő 

megküldésére a település víziközművét üzemeltető DRV 

Zrt.-t. (8600 Siófok, Tanácsház u. 7.) bízza meg.  

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 1. 

 

7. A kadarkúti  repülőtér környezetében létesítendő zajgátló védőövezet kijelölése 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Nemzeti Közlekedési Hatóság Légügyi Hivatalától kaptunk egy levelet melyben a 

képviselő-testület véleményét kérik a Kadarkúti Repülőtér környezetében létesítendő zajgátló 

védőövezet kijelöléséről. A levél mellé mellékelték a zajgátló védőövezet 

tervdokumentációját. A tervdokumentáció 1. mellékletében szerepel a kiinduló adatok 

jóváhagyása, melyben Dr. Veron Zsolt a Nemzeti Közlekedési Hatóság mb. főosztályvezetője 

a Kadarkút Repülőtér zajgátló védőövezetre vonatkozó  számítás kiinduló adatait és a 

számítási eljárást megfelelőnek és alkalmasnak tartja a számítás elvégzésére. 

 

Benke József képviselő 

A rendezési tervre a védőövezetet át kell vezetni? 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Nem, ez a légügyi hatósághoz tartozik.  
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Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy fogadjuk el a tervdokumentációban foglaltakat, mely szerint a Kadarkút 

repülőtér esetében zajgátló védőövezet kijelölésére nincs szükség. Aki a javaslattal egyetért 

kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

99/2014.(VIII.28.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a  Nemzeti 

Közlekedési Hatóság Légügyi Hivatala által 

LR/RK/NS/A/1383/2/2014 iktatószámon záradékolt - a Kadarkút 

Repülőtér zajgátló védőövezet kijelölésére vonatkozó – 

tervdokumentációban foglaltakat elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 14. 

 

8. Egyebek 

 

- Strublics József alpolgármester bejelentése 

A Virág u. 3. számú háznál nagy az udvaron a gaz, a szomszédok kérik ennek rendbetételét. 

 

- Benke József képviselő 
A Központi parknál az út mellett a fák ágát le kellene vágni, mert nem lehet kilátni ha a főútra 

akarunk rákanyarodni. 

 

- Horeczki László képviselő 
A Cserháti út melletti részt rendbe kellene tenni, mert géppel nehéz eljárni, illetve a Fő 

utcában a Farkas köznél is az ágak nagyon behajlanak, nehéz a közlekedés, ezeket is le 

kellene vágni. 

 

- Hováth Ferencné képviselő 
A Béke utcában a temető felé vezető út melletti gazt le kellene vágni. 

 

- Erdős Sándor képviselő 
A Radáktól, Vótapusztáig lévő szakaszt rendbe kellene hozni, mert az akácágak kinyúlnak és 

kaszálni is kellene. 

 

- Hováth Ferencné képviselő 
A szomszéd szólt nekem, hogy a 6 lakásos társasháznál a Körmendi utcában az egyik 

családnál a gyerekek éheznek. Úgy tudom a családsegítő is volt már kint náluk. 

 

Lábodi Diána SZASZK intézményvezető 

Igen többször voltunk kint náluk, de éhezést nem tapasztaltunk, a hűtőben volt élelem, főztek. 

Ők napról napra élnek. A nyári gyerekélelmezést nem kérték. Köteleztük őket, hogy vigyék a 

gyerekeket óvodába. 

  



 

 

10 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését  

16
00  

órakor bezárta. 

 

Kmft. 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


